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Hej Toomas 
Tack för ditt förslag. Jag skall framföra det och som du ser har jag också kopierat 
styrelsen i mitt svar till dig. 
Ett stort medlemstal i sig är inget mål, även om det är trevligt. Med stora medlemstal 
kommer också ett större ansvar och arbetsmängd för de aktiva. Våra sponsorer 
innebär att vi kan ha lite ekonomisk "frihet". 
Idag får vi in cirka 100 kkr i sponsor- och medlemsavgifter och använder c:a hälften 
av detta till vår medlemstidning. Detaljer finner du i årsmöteshandlingarna. 
Vad vi behöver är aktiva medlemmar som är villiga att åta sig uppdrag. såsom skriva 
i vår tidning Signallinan, hjälpa till med de projekt vi driver och inte minst hålla öppet 
vid visning av Dyktankhuset. 
 
När det gäller en grupp som "brain-stormar" så räknar jag med att du själv, 
tillsammans med några kompisar, kan göra detta. Hitta sedan den som skall utföra 
arbetet och presentera en budget, och hur ni tänker gå tillväga, för styrelsen så kan 
det hända att det blir verklighet. Du avslutar ju ditt brev med att du gärna hjälper till. 
Det kan hända det låter som om jag är negativ och otacksam, men det jag beskriver 
är bara verkligheten och hur vi måste arbeta. 
I protokollet från årsmötet kommer vi kunna se hur årsmötet reagerade på ditt 
förslag. 
Än en går tack för ditt förslag. 
Bästa hälsningar 
Hans Örnhagen 

 


